
VOLILNI ZBOR ČLANSTVA 

 

V petek, 23. februarja 2024, so se članice in člani Kluba upokojenih 
delavcev Ministrstva za notranje zadeve Maribor, v spominski sobi 
Policijske uprave (PU) Maribor, zbrali na volilnem zboru članstva. Zbora 
sta se udeležila tudi pomočnik direktorja PU Maribor Rafael Viltužnik in 
predsednik Zveze klubov Slovenije Jožef Grah. Naša gosta sta bila tudi 
stanovska kolega iz Društva upokojenih delavcev ONZ iz Varaždina.  

 

Po odigrani slovenski himni, uvodnem pozdravu predsednika Mirka Ploja, 
ugotovitvi sklepčnosti in izvolitvi delovnega predsedstva je zbor pričel z 
delom. Gostje so pozdravili zbor, zaželeli uspešno delo ter se zahvalili za 
sodelovanje. 

 

 



Predsednik je v svojem poročilu predstavil rezultate minulega dela. V 
celotnem mandatu so člani s svojo dejavnostjo uspešno širili in ohranjali 
zgodovinski spomin na delo organov za notranje zadeve, ustvarjali 
pozitivni odnos do dela MNZ in policije in na ta način opravili svoje 
poslanstvo. Najbolj dejavni so bili na področju izletništva, kjer so 
spoznavali kulturne, zgodovinske in naravne lepote domovine. 
Povezovale so jih tudi organizirane športne in družabne dejavnosti. Skrbeli 
so za strokovno in kulturno izpopolnjevanje ter zdravje članstva. Izrazil je 
zadovoljstvo, da je klub po svojem programu dela oziroma dejavnostih 
prepoznaven tudi v širši družbeni skupnosti. Uspeh je, da so dejavnosti 
kluba predstavljene tudi preko raznih medijev. Klub pesti le ena težava in 
to je - pridobivanje novih mlajših članov. 

 

 



Finančno stanje kluba je predstavil blagajnik Milojko Cerkovnik. 
Ugotovitve nadzornega odbora je strnila predsednica Jasna Šetar, o delu 
častnega razsodišča je spregovoril predsednik Niko Šebart. 

 

Vsa poročila so bila brez razprave potrjena. Zatem so razrešili dosedanje 
organe kluba. Kandidacijska komisija je letos skoraj mesec dni vodila 
postopke z namenom pridobitve novih ljudi za organe kluba. A jim to ni 
uspelo, zato so soglasno izvolili novo (staro) vodstvo, ki bo zastopalo 
članice in člane kluba tudi v prihodnjem mandatnem obdobju. 

Stari novi predsednik Mirko Ploj se je v imenu izvršnega odbora zahvalil 
za podeljeno zaupanje ter obljubil, da se bodo tudi v novem mandatnem 
obdobju trudili za celotno članstvo kluba. Ker je bilo častno razsodišče 
izvoljeno s povsem novimi člani, se je zahvalil članoma Niku Šebartu in 
Hinku Franku ter članici Irmi Kozar, ki so to častno in odgovorno funkcijo 
opravljali zadnja tri mandatna obdobja.  

Zatem je predsednik kluba predstavil letni načrt dela, blagajnik pa je 
postavil finančni okvir, ki pomeni možnosti delovanja kluba. 

Na zboru so za bistveni prispevek k uspešnemu delovanju kluba podeli 

priznanja, in sicer zlato plaketo dolgoletnemu članu Branku Rokavcu in 

Marjanu Podbrežniku. 



 

V zaključni misli se je predsednik zahvalil vsakemu posebej, še posebej 

članom izvršnega odbora, saj je vsak po svojih močeh in možnostih v 

mozaik dela celotnega kluba prispeval svoj kamenček. Prisotne je pozval 

k optimističnemu in predanemu delu še naprej. In izrazil upanje, da bo tudi 

v bodoče naše delo v veselje vseh članov. Tako je letošnji volilni zbor 

članstva minil z dobro udeležbo članic in članov, kar je tudi za nas potrditev 

prave smeri delovanja kluba.  

Po uradnem delu je sledilo prijetno druženje in pogovor ob dobri hrani in 
kapljici.  
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